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Verslagvan de op 12iani 1997 gehoudenvergaderingvan het algemeen bestuuryan de
v.v.D.E.T.O..

Afiv.: E.Olthof en L.Jaspers Faijer.

l.Opening
De Voorzitter deelt mee dat Genit Veidhoff geen zitting zal nemen in het bestuur, doch indien er iets
is mee te delen wel de bestuursvergaderingen zal bijwonen.
De 1e selectie zal worden aangevuld met Goudbeek. Aanstelling John Bosch als assistent-coach
is rond. Zljnvergoeding wordt verrekend met die van de hoofdtrainer.

2. Notulen vorige vergadering.
Worden ongewij zigd vastgesteld.

De voorzitter constateert dat het afgelopen seizoen een of meerdere bestuursleden niet op de verg-
dering aanwezig waren. Yraagthiervoor de aandacht. Enkele leden hebben moeite met het
aanvangstijdstip van 19.30 uur. Besloten wordt in het vervolg om 20.00 uur te beginnen, met dien
verstande dat dan wel alle schnftelijke stukken zijn doorgelezen.
Naar aanleiding van de notulen wordt nog het volgende opgemerkt:
a. Shirts B1 incl.trainingspakken zijn aarla.gryanging toe. Sponsorcommissie Eshuis BMG laten
benaderen w't- ck*('' tLd,' d:i , I \W'-
b. Leiders voor C1 enB4 zljnnog niet gevonden
c. Fr.Becker blijft nog max. 1 seizoen of totdat er een opvolger is gevonden als dit eerder is.
Ook eerst afwachten hoe zich functie van Goudbeek ontwikkelt.
d. Nota Timmerhuis zal voorlopig niet betaald worden. AÍspraak pas dat grondwerk gratis
verrichtzouworden. taffà,J" ti<> ttz* oQ/ f*r1r4*4,./*4")

3.Ingekomen Stulften
75 jr jubileum w Kloosterhaar op 2 juli a.s:. F.Olthof en G.Webbink 1,,
Brief gemeente inzake gebruik velden. Bestuur is ontstemd over late aanpak veld 2. Jan Rijzer /.-rlb^
zal directcontact met de wethouder opnemen.-§ ttyr,,zt* 41ffiÍ\
Gesprek met le elftal: Sponsors geven voor volgend seizoen extra bedrag.
Intern tournooi: aantal speiers heeft gemeend later op de avond een bezoek te moeten brengen
aan de festiviteiten bij de wDOS (60 jrjubileum) Er zijnwat strubbeiingen geweest.
Deze leden zijn door D.B. ter verantwoording geroepen. Hebben schriftelijk excuus aangeboden
Zalmet begeleidend briefie van bestuur naar de voorzitter W DOS worden gezonden r

lt Reuiniecomrnissie: Annet Westerhof is bereid gevonden jubileumboekje te schnjvenl--t(*:=* Ye"'l*^jL
Zijw11oveigensvolgendseizoengeenverslagenmeermakeninzake1ee1fta1.oo,,uuk'
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Gesprek Hans Meijers: Vraagt om kleine vergoeding. Is van mening dat hij boven de rest uitsteekt.
Is het met de gang van zaken niet eens. Wil zich niet meer voor 1e seiectie beschrkbaar stellen.
Hij komt steeds weer met andere minder prettige zaken op de proppen. Zouzo bij andere vereni-
gingen aan de slag kunnen. Besloten wordt hem niet weer aan de 1e selectie toe te voegen. i , .- , L -. i .,

Aan TC zal advies worden gewaagd ínzakeindeling in een lager eiftal. n"l,\ !u,; 'ït *t'.1
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4.Rondwaaq. -'i;r À€v- cici-f,**r'
Hulsegge: DETO-2000 zal eennieuwe actie starten nl. Spaarbeleg. Ieder die een rekening opent é'+-
(inleg is niet vereist) ontvangt f 15,- en de verenigingf 25,- Deelt verder mee van de fa Schepers
een nota te hebben ontvangen voor een bekeuring van een busje dat is ingezet brj vervoervan
B 1 naar Varsseveld.

er zijn strubbelingen geweest met hoofdtrainer. Hans Jaspers Faijer neemt nu deze taak
op zich.
Het uitreiken van onderscheidingen wordt verpiaatst naar de najaarsvergadering
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Bruins: brengt namens kantine commissie dank over aan bestuur voor het beschikbaar stellen van
de drank tijdens de jaarlijkse feestavond
Rijzer: Volgend seizoen een elftai meer . Teveei elftallen willen om 14.30 spelen . Zal met leiders
nader overlegd moeten worden
Huizing: op 21 juni houdt eerste selectie een Íietstocht. Bestuur wordt hiervoor uitgenodigd.
F.Olthof: Is trainen op veld 4 toegestaan?. Besloten wordt dat op de wedstrijdvelden niet mag
worden getraind.
Kuper: surviveltocht voor de jeugd is een succes geweest. Zal volgendjaar herhaald worden.
Ook scouting was erg teweden.
Webbink: Heeft uitloting renteloze lening plaatsgevonden? Penningmeester zal met secretaris
contact opnemen.

5.Gesprek met TC-lid G.Veldhoff.
Notulen TC van 20 mei jl. worden doorgenomen.
Op trainingsveld zal een hoek voor de keepers-trainers moeten komen. Tevens aanschaf van een:nieuw doel. Trachten geld te besparen op andere zaken die minder urgent zrjn.
TC waagt om wat meer overleg inzake de aan te schaffen materialen. Hiervoor zal eenbijeenkomst
met Ep Olthof worden vastgesteld.

- Op 14 juni zal er een gesprek plaatsvinden tussen DB en TC.
Afgesproken wordt dat de voorzitter van het hoofdbestuur in het vervolg een keer perjaar een

vergadering van de TC zalbijwonen.
TC heeft standpunt bepaald inzake indeiing Hans Meijers. Niet bij 1e selectie. Er volgt nog nader

beraad in welk eiftal hrj dan wel ingedeeld zal worden.

Vastgesteid in de vergadering van het algemeen bestuur d.d.

voorzitter,
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